

卫理公会以萨迦守望者 08-14/04/2021

四月第二个星期的祷告事项

1. 家庭:

~ 求主安慰失去至亲的家庭，将对故人的怀念化为感恩祷告，也透过对先人的思念，效法其美好的榜样，成为自己生命的祝福。

~ 提名纪念还未信耶稣的家人亲戚，祷告主开路使他们经历主并接受耶稣基督为他们的个人救主

2. 教会:

~ 为所有的基督徒能在这疫情期间更多的彼此相顾，激发爱心，勉励行善。让耶稣基督的光透过基督徒照亮在这黑暗的世界里

~ 为所有的献上聚会祷告（团契，祷告会，崇拜等）成为带领我们更亲近上帝的工具多过履行责任而已。祷告所有分享到社交平台的线上聚会能够带领更多人信靠耶稣基督。

3. 国家:

~ 为学校重开祷告。求神赐校方有智慧聪明做最好的安排。求上帝特别保守老师们，学生们，免遭病毒的侵害，同心遵守 SOP。

~ 为国家领袖们，政党们祷告。能成为看中国家，人民的利益至上过于自己的权益至上。

4. 世界:

~ 为缅甸祷告。祷告上帝掌权缅甸，赐下公义，和平及平安与缅甸百姓；为着缅甸实际最高领导人敏昂来的救恩祷告，愿他经历主爱，信靠耶稣；求神保守面对百姓；为各方投入在救援，维持秩序工作祷告；为真理而站的基督徒祷告。

~ 为疫苗注射祷告。愿各国的疫苗注射都更顺利和普及化；祷告有足够的疫苗；祷告疫苗带领接种者都有美好的果效。

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 08-14/04/2021

Prayer items 2nd week of April

1. Family:

~ Pray that God will comfort families who have lost loved ones, so that the longing that they feel for those who have passed away will turn into gratitude, and may remember their lives as a testimony and as role models for Christian living.

~ Let us remember family members who have not yet believed in Jesus Christ, and pray that God will open a way for them to experience God and accept Jesus Christ as their personal savior.

2. The Church:

~ Pray for all Christians to pay more attention to each other so as to cultivate love and good works (Hebrews 10:24) especially during this pandemic. May the Light of Jesus Christ shine in the darkness of our current world.

~ Praying for all Online meetings (Fellowship, prayer meetings, devotions, etc.) become tools that bring us closer to God rather than for fulfilling responsibilities alone. Pray that all online gatherings that are being spread on social media can lead more people to believe in Jesus Christ.

3. Country:

~ Pray for the reopening of schools. May God grant the school authorities the wisdom to make the best arrangements for all. May God also protect our teachers and students from being infected with the virus, and help them to follow the SOPs.

~ Pray for the leaders and political parties of the country, that they become a person or party that desires the good of the country and the people; and not to be a person or party that cares only about power and benefit for one's own selfish gain.

4. World:

~ Pray for Myanmar: For God's Sovereignty to be over Myanmar to grant justice, peace and security to the people of Myanmar; For the salvation of Myanmar's current de facto leader Min Aung Hlaing so that he believes in Jesus Christ; For the protection of the people of Myanmar; For peace to all who have fallen in the efforts to rescue and to maintain order; For Christians who stand for the Truth.

~ Pray for vaccination: So that the vaccination process to go on smoothly; that there is adequate vaccines for all; that the vaccines will bring about good results to anyone who is vaccinated.

Isakhar Pengawal Methodist 08-14/04/2021

Doa minggu kedua April

1. Keluarga:

~ Berdoa agar Tuhan menghiburkan hati keluarga yang telah kehilangan orang tersayang, supaya menjadikan kerinduan terhadap yang telah meninggal ke kesyukuran, dan menjadikan teladan mereka sebagai berkat hidup diri.

~ Mengingati ahli keluarga yang belum menpercayai Yesus Kristus, berdoa agar Tuhan buka jalan supaya mengalami Tuhan dan menerima Yesus Kristus sebagai juruselamat.

2. Gereja:

~ Berdoa untuk semua Kristian agar lebih saling perhatikan satu sama lain untuk menimbulkan kasih dan perbuatan yang baik (Ibrani 10:24) khususnya dalam pandemik ini. Supaya Cahaya Yesus Kristus bersinar dalam kegelapan dunia sekarang.

~ Berdoa untuk semua perjumpaan dalam Talian (Persekutuan, perjumpaan doa, kebaktian dan sebagainya) menjadi alat yang membawa kami mendekati Allah daripada memenuhi tanggungjawab sahaja. Berdoa agar semua perjumpaan dalam talian yang disebarkan atas media sosial boleh membawa lebih ramai orang lagi menpercayai Yesus Kristus.

3. Negara:

~ Berdoa untuk pembukaan semula sekolah. Mohon Tuhan mengurniai pihak sekolah dengan penuh kebijaksanaan membuat aturan yang terbaik bagi semua. Mohon Tuhan melindungi cikgu-cikgu dan murid-murid daripada dijangkiti virus dan ikut tegak dalam SOP.

~ Berdoa untuk pemimpin-pemimpin negara, parti-parti politik negara, agar menjadi seseorang atau parti yang menekankan manfaat negara dan rakyat bukan seseorang atau parti yang mementingkan kuasa dan kebaikan untuk diri sendiri sahaja.

4. Dunia:

~ Berdoa untuk Myanmar. Untuk Kedaulatan Allah atas Myanmar, mengurnai keadilan, keamanan dan keselamatan kepada rakyat Myanmar; Untuk penyelamatan pemimpin de facto Myanmar ketika ini Min Aung Hlaing supaya dia menpercayai Yesus Kristus; Untuk perlindungan rakyat-rakyat Myanmar; Untuk semua pihak yang menimpa dalam penyelamatan dan menjaga ketenteraman; Untuk Kristian-kristian yang berdiri demi Kebenaran.

~ Berdoa untuk vaksinasi: Supaya proses vaksinasi lebih lancar dan lebih biasa; Supaya mempunyai vaksin yang mencukupi; Vaksinasi membawa hasil yang baik kepada sesiapa yang divaksin.